
Data przyjęcia protokołu: 25 marca 2021 r.

ROP.0002.2.2021

PROTOKÓŁ NR XXV/21

XXV SESJI RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

Z DNIA 25 LUTEGO 2021 ROKU

PROJEKT
Obrady sesji odbyły się w oparciu o art. 15 zzx ust. 1 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o 

szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (tekst jednolity 

Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 z późn. zm.) , tj. zostały zwołane i odbyły się z wykorzystaniem 

środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania) – system do 

wideokonferencji Cisco Webex Meetings. Sesji przewodniczył przewodniczący rady gminy 

Zielonki Mirosław Golanko. Protokół sporządził podinspektor Michał Kaźmierski. W obradach 

uczestniczyli: wg listy obecności (lista obecności jest załącznikiem nr 1 do protokołu).

Ad 1. Otwarcie XXV sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący obrad M. Golanko stwierdził kworum i prawomocność do podejmowania uchwał 

(zgodnie z listą obecności wygenerowaną w systemie eSesja obecność potwierdziło 20 radnych), 

po czym otworzył XXV sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-2023.

Ad 2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodnicząc obrad przedstawił proponowany porządek obrad:

3. Przyjęcie protokołu XXIV sesji.

4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) petycji dot. szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2;

2) pozostawienia petycji bez rozpatrzenia;

3) rozpatrzenia petycji Stowarzyszenia Polska Wolna od GMO;

4) zmieniająca Uchwałę Nr X/85/2019 Rady Gminy Zielonki w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania pn.: „Budowa wiaduktu nad 

torami, łączącego ul. Powstańców w Krakowie z drogą powiatową nr 2156K w 

miejscowości Batowice i Dziekanowice wraz z przebudową przyległego układu 

drogowego” w ramach inicjatyw samorządowych;

5) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach 

Inicjatyw Samorządowych w 2021 roku; (dot. przebudowy drogi powiatowej nr 2156K),

6) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach 

Inicjatyw Samorządowych w 2021 roku; (dot. rozbudowy drogi powiatowej nr 2151K),

7) wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki;
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8) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021;

9) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

10) zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców 

prowadzących punkty sprzedaży na terenie gminy Zielonki i zwrotu pobranej już opłaty;

11) zwolnienia z należnej w 2021 roku opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży oraz zwrotu części tej 

opłaty.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

8. Zamknięcie sesji.

Głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad. Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 Wyniki imienne: ZA (20) Dariusz 

Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia 

Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 

Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz -

Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska NIEOBECNI (1) Piotr 

Calik. Porządek obrad został przyjęty.

Ad 3. Przyjęcie protokołu XXIV sesji.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 Wyniki imienne: ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof 

Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 

Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, 

Lucyna Zielińska, Marta Żylska NIEOBECNI (1) Piotr Calik. Protokół XXIV sesji został przyjęty.

Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.

 Przewodniczący Komisji Budżetowej radny T. Łysek przedstawił sprawozdanie 

z posiedzenia w dniu 23 lutego.

 Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej radny K. Gaweł przedstawił sprawozdanie 

z posiedzeń w dniach 4 oraz 24 lutego. Przewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zwróciła się z 

prośbą o doprecyzowanie informacji dotyczącej zgłaszania dróg w celu zaliczenia ich do 

kategorii dróg gminnych. Odpowiedzi w tym temacie udzielił kierownik referatu Dróg i 

Komunikacji P. Zięcina, który poinformował o przygotowanych materiałach w tym temacie.

 Przewodnicząca R. Toft przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia w dniu 29 stycznia.

 Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Z. Kot przedstawiła 

sprawozdanie z posiedzenia w dniu 16 lutego.
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 Przewodniczący M. Golanko omówił przebieg wspólnego posiedzenia komisji rady gminy 

z dnia 8 lutego.

 Przewodniczący K. Olawski omówił przebieg wspólnego posiedzenia komisji rady gminy z 

dnia 22 lutego. W dyskusji udział wziął radny P. Podleśny, który poinformował że podczas 

jednego z zebrań wiejskich w Grębynicach zgłaszał inicjatywę przekształcenia budynku 

szkoły w Korzkwi na cele turystyczne. Dodał również, że petycja dotycząca 

zagospodarowania budynku szkoły w Korzkwi, jest inicjatywą mieszkańców gminy 

wspieraną przez klub radnych Koalicja dla Gminy Zielonki. Przewodniczący R. Krawczyk 

poprosił o udostępnienie prezentacji przedstawionej przez dyrektora P. Grabkę (z 

wspólnego posiedzenia komisji).

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) petycji dot. szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję Skarg, Wniosków i Petycji:  5 za,  

0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 Wyniki imienne: ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - 

Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, 

Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena 

Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 

Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska NIEOBECNI (1) Piotr Calik. Uchwała 

została podjęta i otrzymała nr XXV/8/2021.

2) pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję Skarg, Wniosków i Petycji:  5 za,  

0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 Wyniki imienne: ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - 

Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, 

Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena 

Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 

Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska. NIEOBECNI (1) Piotr Calik. Uchwała 

została podjęta i otrzymała nr XXV/9/2021.

3) rozpatrzenia petycji Stowarzyszenia Polska Wolna od GMO.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję Skarg, Wniosków i Petycji:  5 za,  

0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 Wyniki imienne: ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - 

Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, 

Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena 

Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 

Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska NIEOBECNI (1) Piotr Calik. Uchwała 
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została podjęta i otrzymała nr XXV/10/2021.

4) zmieniająca Uchwałę Nr X/85/2019 Rady Gminy Zielonki w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania pn.: „Budowa wiaduktu nad 

torami, łączącego ul. Powstańców w Krakowie z drogą powiatową nr 2156K w 

miejscowości Batowice i Dziekanowice wraz z przebudową przyległego układu 

drogowego” w ramach inicjatyw samorządowych.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję Infrastruktury Liniowej: 5 za, 0 

przeciw, 0 wstrzymujących się oraz komisję Budżetową: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 Wyniki imienne: ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof 

Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 

Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, 

Lucyna Zielińska, Marta Żylska NIEOBECNI (1) Piotr Calik. Uchwała została podjęta i 

otrzymała nr  XXV/11/2021.

5) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach 

Inicjatyw Samorządowych w 2021 roku; (dot. przebudowy drogi powiatowej nr 2156K).

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję Infrastruktury Liniowej: 5 za, 0 

przeciw, 0 wstrzymujących się oraz komisję Budżetową: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  

Wójt B. Król omówił projekt uchwały. Do dyskusji zgłosiła się radna M. Listoś, która przedstawiła 

zebranym wniosek, jaki w ramach tej uchwały zgłosiła na posiedzeniu komisji Infrastruktury 

Liniowej. Dotyczył on ujęcia w umowie z Zarządem Dróg Powiatu Krakowskiego, dla realizacji  

rozstrzygniętego przetargu przebudowy drogi powiatowej Węgrzce – Batowice, zapisów 

doprecyzowujących realizację zadania. Wniosek został przyjęty przez komisję Infrastruktury i jest 

załącznikiem do protokołu z posiedzenia w dniu 24 lutego. Przewodniczący M. Golanko zarządził 

głosowanie projektu uchwały. Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 Wyniki imienne: ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - 

Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, 

Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena 

Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 

Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska NIEOBECNI (1) Piotr Calik. Uchwała 

została podjęta i otrzymała nr XXV/12/2021.

6) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach 

Inicjatyw Samorządowych w 2021 roku; (dot. rozbudowy drogi powiatowej nr 2151K).

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję Infrastruktury Liniowej: 5 za, 0 

przeciw, 0 wstrzymujących się oraz komisję Budżetową: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
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NIEOBECNI: 1 Wyniki imienne: ZA (20) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof 

Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 

Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, 

Lucyna Zielińska, Marta Żylska NIEOBECNI (1) Piotr Calik. Uchwała została podjęta i 

otrzymała nr  XXV/13/2021.

7) wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję Budżetową: 5 za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się. Wójt B. Król omówił projekt uchwały oraz poinformował o korekcie 

uzasadnienia w ślad za ustaleniami podjętymi na posiedzeniu komisji Budżetowej. Głos zabrał 

Radny P. Podleśny, który poddał pod dyskusję zapisanie w Statucie Sołectw Gminy Zielonki 

informacji o tym, iż mniejsze sołectwa, w związku z niewyodrębnieniem środków stanowiących 

fundusz sołecki, będą miały zagwarantowane wyrównanie środków do kwoty jaka wynikałaby z 

zapisów ustawowych. Przewodniczący obrad zarządził głosowanie projektu uchwały. Wyniki 

głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł,

Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Anna 

Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr 

Podleśny, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska BRAK GŁOSU (2) 

Joanna Kwaśny, Agata Radosz – Kwasek. Uchwała została podjęta i otrzymała nr 

XXV/14/2021.

8) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję Budżetową: 5 za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się. Skarbnik Gminy A. Adamczuk omówiła projekt wraz z autopoprawką. Głos 

zabrała przewodnicząca M. Gadzik-Wójcik, która zapytała o łączną wysokość środków 

przeznaczonych na zagospodarowanie terenów sportowo-rekreacyjnych w Pękowicach oraz 

finansowanie programu wymiany pieców. Odpowiedzi w tym punkcie udzieliła skarbnik A. 

Adamczuk oraz wójt B. Król. Przewodniczący zarządził głosowanie autopoprawki do projektu 

uchwały. Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 Wyniki imienne: ZA (17) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, 

Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 

Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Renata 

Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska. Autopoprawka została 

przyjęta. Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką. Wyniki 

głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 
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Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, 

Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Krzysztof Krzyworzeka, Piotr 

Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska. Uchwała została podjęta i otrzymała nr 

XXV/15/2021.

9) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję Budżetową: 4 za, 0 przeciw, 1 

wstrzymujący się. Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący zarządził głosowanie autopoprawki do projektu uchwały. Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 Wyniki imienne: 

ZA (15) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, 

Ryszard Krawczyk, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, 

Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska WSTRZYMUJĘ 

SIĘ (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 

Szablowska BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Krzyworzeka. Autopoprawka została przyjęta. 

Przewodniczący zarządził głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką. Wyniki 

głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław 

Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, 

Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 

Żylska WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz-

Kwasek, Aneta Szablowska BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Krzyworzeka. Uchwała została podjęta 

i otrzymała nr  XXV/16/2021.

10) zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców 

prowadzących punkty sprzedaży na terenie gminy Zielonki i zwrotu pobranej już opłaty.

Projekt uchwały został zaopiniowany przez komisję Budżetową: 1 za, 3 przeciw, 1 wstrzymujący 

się. Wiceprzewodniczący klubu radnych Koalicja dla Gminy Zielonki P. Podleśny omówił projekt 

uchwały. Radna R. Toft zapytała o procedurę głosowania nad przedstawionymi projektami, które 

w swojej treści zawierają dwie różne propozycje rozwiązania tej samej kwestii. Przewodniczący 

M. Golanko poinformował, że przyjęcie jednego z zaproponowanych rozwiązań wyklucza 

możliwość procedowania kolejnej uchwały w tym zakresie. Radca Prawny P. Złotnik odniósł się 

do wypowiedzi przewodniczącego M. Golanko, podtrzymując wyrażoną przez niego opinię. Głos 

zabrał radny T. Łysek podnosząc kwestię zwolnienia przedsiębiorców z ponoszenia opłaty 

koncesyjnej za cały rok z góry. Jego zdaniem nie można zakładać sytuacji, w której 

przedsiębiorcy nie będą mogli prowadzić swojej działalności przez okres pełnych 12 miesięcy. 

Należy bowiem przewidzieć także taką okoliczność, że w trzecim kwartale roku restauratorzy 
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wznowią działalność, w związku z czym opłata koncesyjna powinna za ten okres obowiązywać. 

Zwrócił się także z pytaniem do radcy prawnego, czy po podjęciu uchwały o zwrocie opłaty 

koncesyjnej za dwa kwartały roku, rada będzie uprawniona do podjęcia kolejnej decyzji w tym 

zakresie, zwalniając przedsiębiorców z trzeciej raty. Radny P. Podleśny zwrócił uwagę, że 

restauratorzy zostali zmuszeni do zawieszenia swojej działalności już w ubiegłym roku, w 

momencie gdy uregulowali całość należnych opłat. W związku z tym niejako „nadpłacili” kwotę za 

okres, w którym nie mogli prowadzić swojej działalności. Propozycja klubu stanowi próbę 

rekompensaty za poniesioną już opłatę - za czas kiedy restauratorzy musieli ograniczyć swoją 

pracę. Przewodniczący M. Golanko przypomniał, że w roku 2020 były podejmowane przez wójta 

gminy określone działania będące wsparciem dla przedsiębiorców, m.in. w ramach indywidualnej 

pomocy tym, którzy przedłożyli wniosek w sprawie odroczenia spłaty lub rozłożenia na raty 

należności podatkowych. Jak dodał, decyzja podejmowana przez radę winna być w tym zakresie 

racjonalna i przemyślana, z uwzględnieniem jak najszerszego spojrzenia na kwestię udzielania 

pomocy i wsparcia publicznego. Radca prawny P. Złotnik w odpowiedzi na pytanie radnego T. 

Łyska poinformował, że ustawodawca przewidział możliwość zwolnienia przedsiębiorców z opłaty

lub przedłużenia terminu na jej wniesienie. Jeżeli uchwała rady nie wykorzysta tych przepisów w 

pełni, tzn. pozostawi jakąś część roku bez zwolnienia, to w przyszłości w tym zakresie uchwałę 

będzie można zmodyfikować - w rozumieniu przepisów obowiązujących na dzień dzisiejszy. 

Przewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zwróciła uwagę, że dyskusje podnoszone w tym temacie są 

różnorodne, a pewne rzeczy zapisane w projektach obydwu uchwał wymagają dodatkowego 

wyjaśnienia. Dodała, że na sprawę należy spojrzeć szerzej, nie tylko w aspekcie możliwości, 

które zakłada tzw. „ustawa antycovidowa”, ale także w kontekście przepisów, które obowiązywały 

w roku ubiegłym - umorzenia, odroczenia terminów spłaty, rozkładanie należnych zobowiązań na 

raty. Dodała, że podziela wątpliwości zgłoszone przez przewodniczącego. Zwróciła także uwagę, 

że każda ulga jest pomocą i jeśli komuś coś zwracamy lub nie nakazujemy płacić, to jest to 

również realna pomoc udzielana przedsiębiorcy, polegająca na pomniejszeniu kosztów jakie 

ponosi. Przewodnicząca zgłosiła wniosek formalny w sprawie skierowania projektu uchwały do 

dalszych prac w komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych. Wyniki głosowania ZA: 12, 

PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 Wyniki imienne: ZA (12) 

Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard 

Krawczyk, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 

Marta Żylska PRZECIW (6) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, 

Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Krzysztof Lepiarczyk, 

Tadeusz Łysek BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Krzyworzeka. Wniosek uzyskał akceptację.

11) Zwolnienia z należnej w 2021 roku opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży oraz zwrotu części tej 

opłaty.
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Projekt uchwały został zaopiniowany przez komisję Budżetową: 3 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący 

się. W tym punkcie przewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zgłosiła wniosek formalny w sprawie 

skierowania projektu uchwały do dalszych prac w komisji Kultury, Sportu i Spraw 

Regulaminowych. Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 Wyniki imienne: ZA (18) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik

- Wójcik, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka,

Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata 

Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska PRZECIW 

(1) Krzysztof Gaweł WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Krzysztof Lepiarczyk, Tadeusz Łysek. Wniosek 

uzyskał akceptację.

Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

 1 lutego br. uczestniczyłem w zebraniu sołtysów z terenu gminy Zielonki. Podczas 

spotkania dyskutowano m.in. na temat: odbioru i gospodarowania odpadów komunalnych 

z terenu gminy Zielonki od 1 stycznia 2021 r.; doręczania decyzji podatkowych; ewidencji 

zakupów dokonywanych ze środków przeznaczonych na promocję , a także o programach

„Wspieraj Seniora”, nowym okresie zasiłkowym w świadczeniach wychowawczych 500+ 

i realizowanych inwestycjach wodno-kanalizacyjnych.

 2 lutego br. uczestniczyłem w spotkaniu z Panem Łukaszem Kmitą - Wojewodą 

Małopolskim. Podczas spotkania dyskutowano nt. możliwości organizacji uroczystego 

otwarcia nowego budynku szkolno-przedszkolnego wmPrzybysławicach jako imprezy 

ogólnopolskiej lub wojewódzkiej.

 2 lutego br. odbyłam spotkanie z W-ce Starostą Powiatu Krakowskiego Panem 

Arkadiuszem Wrzoszczykiem oraz Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego 

Panem Łukaszem Wróblewskim. Spotkanie dotyczyło planowanych do realizacji zadań w 

ramach Inicjatyw Samorządowych z Powiatem Krakowskim w 2021 roku.

 3 lutego br. uczestniczyłem w spotkaniu z Panem Łukaszem Szewczykiem Dyrektorem 

Zarządu Inwestycji Miejskich w Krakowie. Dyskutowano nt. możliwości dokonania na 

terenie gminy Zielonki parkingu Park&Ride dla obsługi przystanku „Piastów” Szybkiej Kolei

Aglomeracyjnej. Na spotkaniu dyskutowano również na temat możliwości poprowadzenia 

linii tramwajowej po terenie gminy Zielonki, bądź bezpośrednio pod jej granice z miastem 

Kraków.

 3 lutego br. podpisano umowę na przygotowanie projektu budowlanego i wykonawczego 

budynku nowej biblioteki w Zielonkach wraz z z izbą regionalną oraz towarzyszącą 

infrastrukturą techniczną.

 3 lutego w hali sportowej TS Węgrzce przeprowadziłem spotkanie z Panem Tomaszem 

Gwizdałą Wójtem Gminy Jerzmanowice-Przeginia.
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 4 lutego w Urzędzie Gminy Zielonki została zainstalowana pętla indukcyjna czyli 

urządzenie, które ma za zadanie pomóc osobom z dysfunkcją słuchu podczas załatwiania

spraw urzędowych. Znajduje się w budynku nr V, wejście od ul. Krakowskie Przedmieście 

(pomieszczenia dawnej poczty), gdzie znajduje się dziennik podawczy oraz kasa Urzędu 

Gminy.

 8 lutego odbyło się wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy Zielonki dot. analizy 

wariantów lokalizacji zbiorników przeciwpowodziowych.

 9 lutego br. uczestniczyłem w konsultacjach społecznych dotyczących aktualizacji planów 

zarządzania ryzykiem powodziowym organizowanych przez Ministerstwo Infrastruktury. 

Istotą konsultacji było przełożenie ogólnych założeń metodycznych oraz wniosków z 

przeprowadzonych prac analitycznych na konkretne działania służące ochronie 

mieszkańców, gospodarki, środowiska i dziedzictwa kulturowego na obszarze dorzecza 

Wisły.

 11 lutego uczestniczyłem w wideokonferencji z Panem Łukaszem Kmitą Wojewodą 

Małopolskim dotyczącej finansowania zadań realizowanych przez jednostki samorządu 

terytorialnego z funduszu Przeciwdziałania COVID 19.

 14 lutego złożono uwagi w ramach konsultacji społecznych do projektu Planu 

Strategicznego dla Wspólnej Polityki Rolnej.

 17 lutego uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami firmy Gülermak w spr. 

organizacji ruchu drogowego na terenie gminy Zielonki w związku z budową Północnej 

Obwodnicy Krakowa dla II części Zezwolenia na Realizację Inwestycji Drogowej.

 17 lutego br. uczestniczyłem w wideokonferencji z Radą Pedagogiczną SP Owczary dot. 

organizacji pracy szkoły w nowym roku szkolnym 2021/2022 oraz przeniesieniem szkoły 

podstawowej z Korzkwi do nowego budynku w Przybysławicach.

 17 lutego uczestniczyłem w wideokonferencji z rodzicami uczniów szkoły podstawowej w 

Owczarach. Dyskutowano nt. organizacji pracy szkoły w nowym roku szkolnym 2021/2022

i możliwości zapisu dzieci do szkoły w Przybysławicach.

 18 lutego odbyłem spotkanie z radcą prawnym p. P. Złotnikiem oraz dyrekcją szkoły 

podstawowej w Korzkwi p. R. Styn i p. P. Grabką w sprawie zagospodarowania szkoły w 

Korzkwi.

 22 lutego odbyło się wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy Zielonki. Tematem komisji 

były plany związane z zagospodarowaniem budynku po szkole w Korzkwi.

 22 lutego odbyło się robocze spotkanie w sprawie aktualizacji planów zarządzania 

ryzykiem powodziowym i planowanych zbiorników przeciwpowodziowych na terenie gminy

Zielonki. W spotkaniu uczestniczył Minister Infrastruktury Andrzej Adamczyk, Starosta 

Powiatu Krakowskiego Wojciech Pałka; przedstawiciele Regionalnego Zarządu 
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Gospodarki Wodnej w Krakowie: Katarzyna Biegun – dyrektor Zarządu Zlewni w Krakowie

i Radosław Radoń - zastępca dyrektora ds. Ochrony Przed Powodzią i Suszą; Michał 

Sumera – zastępca dyrektora w Biurze Ministra Infrastruktury.

 23 lutego brałem udział w posiedzeniu Komisji Budżetowej.

 Gminie Zielonki udało się pozyskać z Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Małopolskiego w ramach projektu „ Ograniczenie niskiej emisji w Gminie Zielonki – II etap”

środki na wymianę kolejnych 114  pieców, co pozwoli wymienić w sumie 357 pieców do 

końca 2022 roku.

PODJĘTO ZARZĄDZENIA: 

1. ZARZĄDZENIE NR 25/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 STYCZNIA 2021 

ROKU w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi Gminnego Zespołu 

Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Zielonkach do powiadomienia rodziców uczniów

o zamiarze przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jerzego Kukuczki w Korzkwi.

2. ZARZĄDZENIE NR 26/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 STYCZNIA 2021 

ROKU w sprawie zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy

Zielonki na rok 2021 w związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych 

Gminy.

3. ZARZĄDZENIE NR 27/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 LUTEGO 2021 ROKU w

sprawie ustalenia wzoru zgłoszenia o przyjęcie do klasy pierwszej publicznej szkoły 

podstawowej, dla której organem prowadzącym jest gmina Zielonki.

4. ZARZĄDZENIA NR 28/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 LUTEGO 2021 ROKU w

sprawie ustalenia wzoru wniosku o przyjęcie do klasy pierwszej publicznej szkoły 

podstawowej, dla uczniów zamieszkałych poza danym obwodem szkoły, której organem 

prowadzącym jest gmina Zielonki.

5. ZARZĄDZENIE NR 29/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 LUTEGO 2021 ROKU w

sprawie ustalenia wzoru wniosku o przyjęcie dziecka do publicznego przedszkola i 

oddziału przedszkolnego w publicznej szkole podstawowej na terenie gminy Zielonki w 

postępowaniu rekrutacyjnym.

6. ZARZĄDZENIE NR 30/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 2 LUTEGO 2021 ROKU w

sprawie zmiany Zarządzenia Nr 237/2016 Wójta Gminy Zielonki z dnia 13 października 

2016 r., w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie 

Zielonki.

7. ZARZĄDZENIE NR 31/2021 ROKU WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 3 LUTEGO 2021 

ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których 

organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021.

8. ZARZĄDZENIE NR 32/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 3 LUTEGO 2021 ROKU w

sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości stanowiących mienie komunalne Gminy 
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Zielonki, położonych w obrębie Zielonki, przeznaczonych do oddania w dzierżawę.

9. ZARZĄDZENIE NR 33/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 LUTEGO 2021 ROKU w

sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021.

10. ZARZĄDZENIE NR 34/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 LUTEGO 2021 ROKU w

sprawie zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki 

na rok 2021 oraz zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021, w 

związku z Zarządzeniem Nr 33/2021 Wójta Gminy Zielonki z dnia 4 lutego 2021 roku.

11. ZARZĄDZENIE NR 35/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 LUTEGO 2021 ROKU w

sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości składającej się z działki 

ewidencyjnej nr 42/29 położonej w obrębie Wola Zachariaszowska, gmina Zielonki.

12. ZARZĄDZENIE NR 36/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 LUTEGO 2021 ROKU w

sprawie nabycia przez Gminę nieruchomości składającej się z działki nr 1511 położonej w 

obrębie Bibice, gmina Zielonki.

13. ZARZĄDZENIE NR 37/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 LUTEGO 2021 ROKU w

sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonych w obrębie Grębynice, 

gmina Zielonki, składających się z działki ewidencyjnej nr 5/1 i nr 6/4.

14. ZARZĄDZENIE NR 38/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 LUTEGO 2021 ROKU w

sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem 

prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021.

15. ZARZĄDZENIE NR 39/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 LUTEGO 2021 ROKU w

sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem 

prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021.

16. ZARZĄDZENIE NR 40/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 LITEGO 2021 ROKU 

w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem 

prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021.

17. ZARZĄDZENIE NR 41/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 LUTEGO 2021 ROKU 

w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Korzkiew, 

gmina Zielonki, składającej się z działek ewidencyjnych nr 84/1 i nr 84/2.

18. ZARZĄDZENIE NR 42/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 11 LUTEGO 2021 ROKU 

w sprawie udzielenia pożyczki dla „Fundacji im. Marszałka Marka Nawary”.

19. ZARZĄDZENIE NR 43/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 LUTEGO 2021 ROKU 

w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem 

prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2021/2021. 

20. ZARZĄDZENIE NR 44/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 LUTEGO 2021 ROKU 

w sprawie udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia „Muzyka do Woli”.

21. ZARZĄDZENIE NR 45/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 16 LUTEGO 2021 ROKU 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021.
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22. ZARZĄDZENIE NR 46/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 16 LUTEGO 2021 ROKU 

w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy 

Zielonki na rok 2021, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021 oraz 

zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych na podstawie odrębnych ustaw na 2021 rok, w związku z  Zarządzeniem Nr 

45/2021 Wójta Gminy Zielonki z dnia 16 lutego 2021 roku.

23. ZARZĄDZENIE NR 47/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 16 LUTEGO 2021 ROKU 

w sprawie: zmiany zarządzenia w sprawie lokalizowania urządzeń obcych w działkach 

gminnych urządzonych jako drogi i pobierania z tego tytułu opłat.

24. ZARZĄDZENIE NR 48/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 LUTEGO 2021 ROKU 

w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem 

prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021.

25. ZARZĄDZENIE NR 49/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 24 LUTEGO 2021 ROKU 

w sprawie zmiany Zarządzenia Nr 37/2021 Wójta Gminy Zielonki z dnia 5 lutego 2021 r., w

sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonych w obrębie Grębynice, 

gmina Zielonki, składających się z działek ewidencyjnych nr 5/1 i nr 6/4.

26. ZARZĄDZENIE NR 50/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 24 LUTEGO 2021 ROKU 

w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Zielonki, 

gmina Zielonki, składającej się z działki ewidencyjnej nr 467/42.

27. ZARZĄDZENIE NR 51/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 25 LUTEGO 2021 ROKU 

w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem 

prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021.

28. ZARZĄDZENIE NR 52/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 25 LUTEGO 2021 ROKU 

w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy 

Zielonki na rok 2021, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021 oraz 

zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych na podstawie odrębnych ustaw na 2021 rok, w związku z  Uchwałą Nr 

XXV/15/2021 Rady Gminy Zielonki z dnia 25 lutego 2021 roku.

Radny K. Gaweł zapytał o to, jak będzie wyglądać współpraca pomiędzy gminą, a spółką która 

ma przejąć zarząd nad budynkiem szkoły w Korzkwi. W odpowiedzi wójt B. Król poinformował, że

budynek pozostanie w zasobach gminy, z przeznaczeniem pod zagospodarowanie na potrzeby 

kultury, sportu i rekreacji oraz, że będzie dzierżawiony przez spółkę gminną. Przypomniał, że w 

obecnej kadencji nie wypowiadał się w temacie sprzedaży budynku. Ponadto zarówno w 

projekcie budżetu jak i w wieloletniej prognozie finansowej gminy Zielonki, nie zostały 

przedstawione żadne wskaźniki danych dotyczące zakładanej sprzedaży. W odniesieniu do 

petycji i rozpowszechniania informacji na temat rzekomych planów sprzedaży budynku szkoły, 

oświadczył że nie są prowadzone przez Urząd Gminy żadne analizy w tym zakresie. Radny P. 

12



Calik zwrócił się z pytaniem dotyczącym spotkania z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatu 

Krakowskiego w sprawie projektu Inicjatyw Samorządowych i planów budowy chodnika w Woli 

Zachariaszowskiej. Wójt B. Król poinformował, że w ramach przetargu na projektowanie tego 

zadania nie wpłynęła żadna wiążąca oferta. Przewodnicząca M. Gadzik-Wójcik poruszyła temat 

zwiększenia puli środków na wymianę pieców oraz zapytała o to, jakie możliwości negocjacyjne 

posiada gmina w stosunku do firmy projektującej (rozprowadzającej) sieci gazowe. Jak dodała, w 

niektórych miejscach gminy mieszkańcy nie mogą skorzystać z możliwości wsparcia w ramach 

programu wymiany pieców, z uwagi na to, iż nie mogą w żaden sposób wpłynąć na spółkę 

gazowniczą , ażeby ta wzmocniła sieć przesyłową, w związku z czym nie mogą podłączyć się do 

sieci. Zapytała, czy jesteśmy w stanie jako gmina w jakiś sposób wpłynąć na firmę, aby ta 

realizowała przynajmniej te wszystkie warunki, które zostały już uzgodnione dla realizacji na 

terenie gminy - jeśli nie mamy wpływu na rozwijanie sieci. Przewodniczący M. Golanko, 

potwierdził, że również otrzymuje podobne sygnały od mieszkańców, wskazując iż czas 

oczekiwania na przyłączenie do sieci gazowej wynosi obecnie do 24 miesięcy. Wójt B. Król 

poinformował, że nie ma wpływu na spółkę i jej działalność , a dotychczasowa współpraca 

odbywa się na zasadach wzajemnego partnerstwa. M. Gadzik-Wójcik dopytała, w jaki sposób 

jesteśmy w stanie pomóc tym wszystkim mieszkańcom, którzy wskazują na opóźnienia w 

realizacji uzgodnionych warunków przyłączenia do sieci, pomimo wydania pozytywnej decyzji w 

tym zakresie. W jaki sposób możemy wpłynąć na spółkę, aby realizowała to, co zostało 

uzgodnione, a zatem wszystkie te decyzje, które zostały podjęte, a inwestycje zaakceptowane. 

Przewodniczący M. Golanko uzupełnił swoją wypowiedź, informując iż termin do 24 miesięcy, 

oznacza, że spółka wywiązuje się ze swoich zobowiązań. Następnie zapytał wójta o stanowisko i 

ewentualną możliwość spotkania w tym temacie. W odpowiedzi wójt poinformował, iż nic nie stoi 

na przeszkodzie - możemy próbować zrobić jakieś spotkanie z przedstawicielami spółki. 

Kierownik referatu Niskiej Emisji i Odpadów A. Węgrzyn poinformowała o wydłużonym czasie 

realizacji prac przyłączeniowych i opóźnieniach leżących po stronie dostawcy. Jak dodała są to 

jednak pojedyncze przypadki, a skala tego zjawiska nie jest duża. W dyskusji udział wziął 

zastępca Wójta A. Kuźniarski, który poinformował iż podobne problemy zgłaszane są także przez 

inne samorządy województwa Małopolskiego. Radna R. Kosno zapytała o to, czy zostały podjęte 

jakieś nowe ustalenia w zakresie projektowania linii aglomeracyjnych przebiegających po terenie 

gminy Zielonki oraz czy były prowadzone rozmowy w zakresie zwolnienia uczniów z opłaty za 

przejazd komunikacją autobusową. Radna R. Toft zapytała, czy były podejmowane rozmowy 

dotyczące projektowania linii tramwajowych przebiegających po terenie gminy. W odpowiedzi wójt

B. Król poinformował o spotkaniu z wiceprezydentami Krakowa oraz o planach podpisania 

porozumienia na przygotowanie szczegółowego opracowana w tym zakresie. Radna A. Radosz-

Kwasek zwróciła się z zapytaniem dotyczącym firmy wywozowej, która odbiera bioodpady sprzed

posesji. Skierowała prośbę o podjęcie działań zmierzających do wprowadzenia mniejszych 
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samochodów, ponieważ odpady odbierane przez największe śmieciarki niszczą drogi osiedlowe. 

Radny K. Krzyworzeka poruszył temat dzikich wysypisk śmieci oraz zwrócił się do 

przewodniczącego M. Golanko z pytaniem o zwołanie wspólnego posiedzenia komisji w temacie 

zagospodarowania odpadów.

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

W tym punkcie jako pierwszy głos zabrał radny P. Podleśny, który odniósł się do „akcji podpisz 

petycję” przeciw sprzedaży budynku po szkole w Korzkwi, informując że jest to inicjatywa 

mieszkańców gminy, wspierana przez klub Koalicja dla Gminy Zielonki. Jak dodał genezą 

powstania petycji były podejmowane przez lata, na różnych forach, rozmowy dotyczące 

sprzedaży budynku szkoły w Korzkwi. Zdaniem radnego nie było komunikatu ze strony gminy, co 

do dalszych losów budynku, po oddaniu do użytku nowej placówki w Przybysławicach. Dodał, że 

nie odbyły się w tej sprawie konsultacje społeczne, dlatego mieszkańcy podjęli się przygotowania 

petycji. Radny odniósł się także do wspólnego posiedzenia komisji, które odbyło się w tym 

temacie, wyrażając opinię, iż przedstawione propozycje zagospodarowania budynku są zgodne z 

oczekiwaniami społecznymi. Wypowiedział zdanie, że zgodnie z informacjami przedstawionymi 

na wspólnym posiedzeniu, budynek szkoły pozostanie w administracji gminy i będzie służył 

nieodpłatnie mieszkańcom, a część z pomieszczeń będzie służyć organizacjom społecznym. 

Udostępniona zostanie także możliwość nieodpłatnego wstępu na salę gimnastyczną. 

Przewodniczący M. Golanko zaznaczył, że w dokumentach planistycznych gminy nie ma zapisów

mówiących o sprzedaży budynku szkoły, w związku z tym takich planów nie ma. Zaapelował do 

radnych, aby nie kreować i nie przekazywać do przestrzeni publicznej niesprawdzonych 

informacji, które mogą wpłynąć negatywnie na postrzeganie gminy. Wyraził zaskoczenie 

wsparciem przez klub radnych inicjatywy mieszkańców, bez próby wyjaśnienia wszelkich 

okoliczności i wskazania na prawdziwe intencje i faktyczny stan sprawy. Przypomniał, że radni 

poprzednich kadencji zdecydowali się na wsparcie dużych inwestycji oświatowych zarówno w 

Bibicach, Zielonkach oraz w Przybysławicach. Jak zaznaczył, trzeba zgodnie powiedzieć, że nie 

ma i nie było dyskusji, żeby teraz szkołę sprzedawać. Takie podejście do sprawy nie działa na 

rzecz i korzyść gminy - nie broni planów i decyzji jakie zostały podjęte. Jeszcze raz podkreślił, że 

rada powinna razem współpracować dla dobra całej gminy, a nie deprecjonować podejmowane w

przeszłości działania. Przypomniał, że w tej kadencji nie było mowy o sprzedaży budynku szkoły. 

Głosy i dyskusje w tym temacie owszem były, ale toczyły się w momencie kiedy nie było żadnego 

finansowania dla nowej inwestycji oświatowej w Przybysławicach. Radni poprzednich kadencji 

podjęli wtedy ogromne ryzyko wyrażając zgodę na zaciągnięcie zobowiązań i przeznaczenie 

środków na  projekt i budowę nowej szkoły. Radny. P. Podleśny przypomniał, że na zebraniach 

wiejskich w Korzkwi i Grębynicach przekazywane były informacje dotyczące sprzedaży budynku, 

a mieszkańcy nie wiedzieli, że zmieniła się perspektywa gminy i radnych w tym temacie. Zwrócił 

uwagę, że w petycji, poza wezwaniem do niesprzedawania budynku szkoły, znajduje się także 
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zapis, aby budynek pozostał w majątku gminnym. Przewodniczący M. Golanko zauważył, że 

kwestia ewentualnej sprzedaży, była podnoszona w przestrzeni rady, ale w kontekście dyskusji w 

temacie ewentualnego zabezpieczenia finansowego dla budowy nowego obiektu szkolnego w 

Przybysławicach. Dodał także, że jeżeli mieszkańcy zbierają podpisy pod petycją i robią to w 

dobrej wierze, to radny który ma na to wpływ i który wspiera taką inicjatywę, powinien uspokoić 

narosłe wokół tematu emocje i przedstawić stan faktyczny całej sytuacji. W tym celu wystarczy 

wykorzystać wiedzę, którą radni posiadają, a są to informacje na temat budżetu gminy oraz 

wieloletniej prognozy finansowej. Radny P. Podleśny poinformował, że kontaktował w tym temacie

z wieloma mieszkańcami, którzy informowali, iż petycja jest dla nich narzędziem do jasnego i 

klarownego wyrażenia opinii w tej konkretnej sprawie. Wójt B. Król odniósł się do kwestii 

bezpłatnego korzystania z pomieszczeń budynku w Korzkwi. Przypomniał, że przy szkołach gdzie

są sale gimnastyczne, są one wynajmowane dla chętnych, ale za określoną opłatą z uwagi na 

ponoszone przez placówkę koszty utrzymania. Dodał także, że jako organ wykonawczy ściśle 

współpracuje z dyrekcją szkoły w Korzkwi, opracowując koncepcję dotyczącą przyszłego 

zagospodarowania budynku. Odniósł się także do kwestii braku konsultacji społecznych, 

informując iż będą one wartościowe w momencie przygotowania kompleksowego wariantu 

zagospodarowania budynku. Przewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zwróciła się z prośbą o 

rozszerzenie informacji w zakresie zgłaszania dróg w celu zaliczenia do kategorii dróg gminnych. 

Odpowiedzi w tym temacie udzielił kierownik referatu Dróg i Komunikacji P. Zięcina informując, że

będzie przygotowany dodatkowy materiał, przy uwzględnieniu informacji na temat tego, co niesie 

ze sobą zmiana kategorii drogi z wewnętrznej na gminną. Radny D. Dragosz zwrócił się z 

wnioskiem o zagospodarowanie brzegów rzeki Białucha i Garliczanka i wykoszenie zalegającej 

tam trawy. W odpowiedzi wójt poinformował o wnioskach jakie sukcesywnie zgłasza w tym 

temacie na ręce dyrekcji Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie w Krakowie. 

Radna R. Kosno wróciła do kwestii zagospodarowania budynku szkoły w Korzkwi, wyrażając 

opinię iż tematem tym powinna zająć się komisja Planowania i Rozwoju. Zwróciła się również z 

prośbą o podjęcie rozmów w zakresie projektowania nowych tras linii autobusowych 

przebiegających po terenie gminy oraz wzrastającej ceny biletów aglomeracyjnych. 

Przewodniczący M. Golanko przypomniał o spotkaniu jakie odbyło się w tym temacie w obecności

wójta oraz wiceprezydentów Krakowa. Rozmowy dotyczyły planowanych rozwiązań 

komunikacyjnych w związku z inwestycją przebudowy ul. Opolskiej i budowy nowej linii 

tramwajowej na Górkę Narodową. Tematem spotkania nie była kwestia bieżącej polityki 

transportowej. Radna J. Kwaśny podniosła temat biletów aglomeracyjnych, nawiązała również do 

dyskusji w temacie zagospodarowania budynku po szkole w Korzkwi i zwróciła się z pytaniem, 

czy w najbliższym czasie planowane jest kolejne spotkanie w tej sprawie. Odniosła się do 

omawianej petycji, zwracając uwagę, że w okresie pandemii przepływ informacji jest utrudniony, 

stąd mogły pojawić się pewne nieporozumienia. Do tematu budynku w Korzkwi nawiązał także 
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radny P. Calik, który w swojej wypowiedzi wskazał na brak ekonomicznego uzasadnienia dla 

braku pobierania opłaty za wynajem sali gimnastycznej. Radny P. Podleśny zapytał o montaż 

monitoringu wizyjnego na parkingu koło szkoły w Korzkwi. W dalszej części dyskusji powrócono 

do tematu zagospodarowania budynku po szkole. Głos zabrała radna Z. Kot, która zaapelowała o

wspólną pracę wszystkich radnych w tym temacie. Radny P. Podleśny przypomniał,  że o 

nieodpłatnej możliwości korzystania z sali gimnastycznej informował podczas wspólnego 

posiedzenia komisji dyrektor P. Grabka. Radny poddał pod dyskusję możliwość udostępniania hali

sportowej na podstawie wydanej przez Urząd karty mieszkańca. Radna R. Kosno przypomniała, 

że zgodnie z zapowiedziami z komisji wspólnej, budynek ma na siebie zarabiać, a spółka która 

będzie nim zarządzać będzie prowadzić działalność gospodarczą. Przewodniczący K. Olawski 

zwrócił uwagę, że omawiając kwestię zagospodarowania budynku w Korzkwi należy dbać o 

precyzję wypowiedzi i zachowanie odpowiedniego kontekstu, analizując ten temat w szerszej 

perspektywie. Radny D. Dragosz zwrócił się z wnioskiem o otwarcie Punktów Selektywnego 

Zbierania Odpadów Komunalnych w okresie zimowym (przynajmniej raz w miesiącu). Poruszył 

także temat boiska LKS Zieleńczanka. Radna R. Toft nawiązała do rozmów dotyczących 

zagospodarowania budynku szkoły w Korzkwi i nieodpłatnego korzystania z sali gimnastycznej.  

Zwróciła uwagę, że podnoszony w dyskusji argument niepobierania opłat za korzystanie z 

kompleksu sportowego położonego w Brzozówce, jest niewłaściwy ponieważ boiska sportowe 

zostały wykonane ze środków unijnych, z oznaczonym okresem trwałości projektu, w czasie 

trwania którego nie było możliwości pobierana opłat. Zwróciła się także z pytaniem o postępy w 

realizacji projektu strategii gminy Zielonki. Odpowiedzi udzielił wójt A. Kuźniarski, który 

poinformował o pracach związanych z przygotowywaniem tekstu opisowego dla zadań 

wypracowanych na warsztatach oraz postępujących pracach zmierzających do przygotowania 

wskaźników monitorujących stopień realizacji poszczególnych zadań. W momencie uzyskania 

ostatecznego materiału, projekt strategii zostanie udostępniony do konsultacji mieszkańcom. 

Radny T. Łysek odniósł się do dyskusji w temacie zagospodarowania budynku po szkole w 

Korzkwi, zwracając się do radnych, aby część dyskusji przenosić na posiedzenia komisji i tam 

standaryzować określone działania. Zaapelował, aby nie przenosić na grunt gminny sporów 

politycznych i nie podejmować prób sztucznego kreowania rzeczywistości. Radna A. Leginowicz 

zapytała o wyniki kontroli spalania w piecach przeprowadzonej za pomocą dronów. 

Przewodniczący R. Krawczyk zwrócił się z pytaniem dotyczącym uzasadnienia do podjętej na 

sesji uchwały nr XXV/13/2021. Zwrócił uwagę na zapisy mówiące, że to Powiat Krakowski 

zamierza zgłosić zadanie do dofinansowania z rezerwy subwencji ogólnej na drogi samorządowe,

udzielanej przez Ministerstwo Infrastruktury. Zapytał o procedurę postępowania przy założeniu nie

uzyskania finansowania na to zadanie. Przewodniczący M. Golanko – zarówno Powiat Krakowski

jak i Gmina Zielonki solidarnie zabezpieczyli kwotę po 750 tys. złotych na realizację tego zadania.

Wystąpienie do rezerwy Ministerstwa obejmuje kwotę 1,5 mln i bez uzyskania takiego wsparcia 
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realizacja inwestycji nie dojdzie do skutku. W dalszej części posiedzenia dyskusja dotyczyła 

kwestii organizowania prac i posiedzeń komisji rady gminy Zielonki. Swoje uwagi w tym zakresie 

zgłosili radni P. Podleśny oraz R. Kosno.

Ad 8. Zamknięcie sesji.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący M. Golanko zamknął XXV sesję zwyczajną 

Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-2023. Na tym protokół zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1). nr 1 lista obecności;

2) nr 2 podjęte uchwały;

3) nr 3 imienny wykaz głosowań radnych.
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